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Základní škola Horní Kruty, okres Kolín 
 

Zápis č. 4 
z jednání školské rady ze dne 26.2.2013 

 
Přítomni:  
- členové školské rady: Ing. Jitka Hervertová, Jana Pokutová, Hana Kotoučová, Jaroslav 
Batelka 
- přizvána: PaedDr. Dana Oplová - ředitelka základní školy 
 
Omluveni: Ivana Divišová, Vladimír Froněk  
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Projednání návrhu rozpočtu základní školy pro rok 2013 
4. Projednání koncepčních záměrů rozvoje školy 
5. Projednání informací od jednotlivých členů školské rady 
6. Závěr 

 
Školská rada se sešla dne 26.2.2013  k projednání návrhu rozpočtu Základní školy 

Horní Kruty pro rok 2013 a k projednání koncepčních záměrů rozvoje školy. 
Návrh rozpočtu na rok 2013 vychází ze skutečnosti roku předcházejícího. V roce 2012 

hospodařila základní škola se ziskem 44.551,49 Kč. Škola navrhuje tento přebytek 
hospodaření převést do rozpočtu svého zřizovatele, tj. do rozpočtu obce. 

Na rok 2013 bude předložen zastupitelstvu k projednání a schválení rozpočet školy ve 
výši 500.000,- Kč. K návrhu rozpočtu nebyly vzneseny žádné připomínky. Hospodaření 
základní školy probíhalo i v minulém roce dle schváleného rozpočtu, nedošlo k žádným 
výrazným výkyvům v jeho plnění. Pro příští rok se neočekávají žádné významné výdaje, 
naopak jsou očekávány nižší  náklady na spotřebu elektrické energie  v důsledku výměny 
oken v  budově základní školy. 

Dalším bodem jednání školské rady bylo projednání koncepčních záměrů rozvoje 
školy. V současné době se škola potýká s nízkým počtem žáků, které do školy dochází, a 
proto hlavním a prvořadým cílem vedení základní školy je pro nastávající období zachování a 
udržení provozu základní školy. Tento zájem by měla podpořit i obec, jako zřizovatel 
základní školy, a schválit výjimku kvůli  nedostatečnému počtu žáků základní školy pro příští 
školní rok a doplatit finanční prostředky z rozpočtu obce tak, aby mohla být zachována škola 
jako dvoutřídní s pěti ročníky prvního stupně. 

Základní škola Horní Kruty má dále pro svůj rozvoj připraveny následující koncepční 
záměry: 

- dočerpání dotace v rámci projektu „EU školám“, 
- zajistit i nadále kvalitní výuku vycházející ze spojení tradičních a moderních 

metod, zaměřenou na aktivní dovednosti žáků a jejich týmovou spolupráci, 
- individuální přístup a osobnostní rozvoj žáků, 
- přívětivé a bezpečné prostřední venkovské málotřídní školy s přátelskou 

atmosférou založenou na vzájemné úctě, důvěře a pocitu sounáležitosti, 
- pomoc žákům se speciálními vzdělávacími potřebami , 
- zdravé a příjemné vnější prostředí školy, 
- bezplatný kroužek angličtiny, 
- bezplatná družina, 
- plavecký výcvik pro všechny žáky,  
- školní projekty a další. 
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Členové školské rady spolu s paní ředitelkou poté dlouze diskutovali o možnostech, 

jak získat do školních lavic větší počet dětí, jakým způsobem by se dal ovlivnit výběr rodičů 
pro základní školu ve svém okolí, znovu jsme podpořili návrh, uspořádat den otevřených 
dveří v základní škole a přislíbili jsme účast při dalších jednáních, která se povedou pro 
zachování působení základní školy v naší obci. 

 
Další připomínky ani návrhy nebyly k projednání vzneseny, a proto bylo jednání 

školské rady ukončeno. 
 
 
 
 
 
V Horních Krutech dne 26.2.2013                                                 Ing. Jitka Hervertová 
                                                                                                       předseda školské rady 


